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Import pups uit Oost-Europa  -  Rabiësrisico

Sommige dierenartsen waarschuwen dat het een kwestie van tijd is dat rabiës weer 
voorkomt in België. Er wordt in dit verband vaak verwezen naar de import van pups uit 
Oost-Europa. 

1. Hoe schat de minister de dreiging van rabiës in Vlaanderen in en welke rol kan de 
import van pups uit Oost-Europa daarin spelen?

2.

a) Worden Slovakije, Tsjechië en Hongarije als rabiësvrij aanzien?

b) Geldt er een verplichte rabiësvaccinatie in Slovakije, Tsjechië en Hongarije?

Zo ja, wil dat dan in principe zeggen dat de pups van honden tot 3 maanden 
door de ouderdieren geen rabiës oplopen?

3.

a) Situeert het probleem zich niet zozeer in de wettelijke sfeer, maar veeleer op het 
vlak van de controles?

b) Welke maatregelen neemt de minister op het vlak van controles om de invoer 
van zieke pups te voorkomen?

4. Van wanneer is het geleden dat honden met rabiës vanuit Tsjechië, Slovakije en 
Hongarije in ons land werden ingevoerd?



BEN WEYTS
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ANTWOORD 
op vraag nr. 1202 van 2 mei 2017
van GWENNY DE VROE

Ik verwijs naar mijn antwoord op o.a. uw schriftelijke vraag nr. 1492 van 11 maart 2015.


